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祝福的话说也说不完，托短信送出！快乐的心情藏也藏不住，来向你倾诉！一串美丽的祝福，一份浓浓的关怀，在这个特别的日子里，对你说声：生日快乐！以下是为您整理的《英语生日微信祝福短信》，供大家参考。>【篇一】 1、朋友，愿你的生活前程似锦，流光溢...
祝福的话说也说不完，托短信送出！快乐的心情藏也藏不住，来向你倾诉！一串美丽的祝福，一份浓浓的关怀，在这个特别的日子里，对你说声：生日快乐！以下是为您整理的《英语生日微信祝福短信》，供大家参考。
>【篇一】
1、朋友，愿你的生活前程似锦，流光溢彩！
Friends, wish you a bright future in your life!
2、今天是你的生日，愿我的问候，是一抹绿荫，为你遮阳挡雨。
Today is your birthday. May my greetings be a shade to shade you from the sun and rain.
3、今天是你的生日，问候你是我真正想做的，祝你生日快乐！
Today is your birthday. Greeting you is what I really want to do. Happy birthday to you!
4、在您的生日，有我们的祝福相伴左右！
On your birthday, we have our best wishes.
5、许下一个新的心愿，愿我们的友谊地久天长。
May our friendship last forever.
6、愿你今天怀里堆满礼物，耳里充满祝福，心里溢满温度，生日过得最酷！
May you have gifts in your arms today, blessings in your ears, temperature in your heart and the coolest birthday ever!
7、祝您生日快乐，愿幸福永无归期！
Happy birthday to you. May happiness never return!
8、受友情之托，向你发来祝福，祝你生日快乐！
On the trust of friendship, I send you my best wishes for a happy birthday.
9、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
On this special day, I would like to say how happy I am that time has not changed our friendship. I wish you a happy birthday.
10、一年一度，每一次的日子都是新的开始，每一回的祝福都充满浓浓深情！
Every year, every day is a new beginning, every blessing is full of deep feelings!
11、由于你的来临，这一地成了一个美丽的日子，从己世界，便多了一抹诱人之色彩。
Because of your arrival, this place has become a beautiful day, from their own world, there will be a touch of attractive color.
12、今天睡个好觉，做个好梦，生日快乐！
Have a good sleep and a good dream today. Happy birthday!
13、今天是你的生日，我们都来为你祝福，愿你生日快乐，健康还美丽。
Today is your birthday, we all wish you a happy birthday, health and beauty.
14、盈盈今日天如水，恋恋当年水似天。情缘驻我心，相思比梦长。祝福你生日快乐！
Yingying today\'s sky is like water, love that year\'s water is like sky. Love is in my heart. Acacia is longer than dreams. Happy birthday to you!
15、告别昨天的日子，今天的世界将会更精彩！
Say goodbye to yesterday, today\'s world will be more wonderful!
16、生命是一种喜悦，愿你的生活，永远充满喜悦，祝生日快乐！
Life is a joy. May your life be filled with joy forever. Happy birthday!
17、暖暖的烛光里，有我的思緒与期盼，纵然相隔太远太远，仍送去无限想念及祝福。
In the warm candle light, there are my thoughts and expectations, even though they are too far apart, they still send infinite thoughts and blessings.
18、在这个美丽的季节里，愿朋友一路鲜花相伴，快乐走向长长人生路！
In this beautiful season, I wish my friends a long and happy life with flowers!
19、把我的礼物送上，把我的心儿捎上，相信你会快乐无比。祝生日快乐！
Give me my gift, take my heart, I believe you will be very happy. Happy birthday!
20、亲爱的，今天是你的生日，祝你生日快乐，万事如意，幸福长久！
Dear, today is your birthday, wish you a happy birthday, all the best, happiness for a long time!
21、祝你生日快乐，永远都幸福。仰首看见康庄大道在面前，俯首看见金银铺满地！
Happy birthday to you and always be happy. Look up and see Kangzhuang Avenue in front of you. Look down and see gold and silver all over the floor.
22、生日快乐，永远快乐！愿所有幸福平安常伴左右！
Happy Birthday, Happy Forever! May all happiness and peace be with you all the time!
23、关心你的朋友，在这一天衷心祝你快乐到永远！生日快乐！
Concerned about your friends, on this day I sincerely wish you happiness forever! Happy birthday!
24、愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
May this day be yours to bring you happiness, and may the days ahead be more beautiful!
25、祝我亲爱的朋友生日快乐，幸福永远属于你！
Happy birthday to my dear friend, happiness always belongs to you!
26、愿你在今后的每一天，生活多姿多彩，事业一往无前，日子幸福无边！祝你生日快乐。
May you have a colorful life, a never-ending career and endless happiness every day in the future! Happy birthday to you.
27、衷心地祝愿在你的生日和未来的每一天，你都永远充满着欢乐。
I sincerely wish you happiness on your birthday and every day in the future.
28、生日的烛光中，请用心去点燃每一只蜡烛，那都是我的祝愿：生日快乐！
In the candlelight of your birthday, please Kindle every candle with your heart. That is my wish: Happy Birthday!
29、在你生日的这一天，将快乐的音符，作为礼物送给你，愿你一年天快快乐乐，平平安安。
On your birthday, happy notes will be given to you as gifts. May you be happy and safe every day of the year.
30、希望这一块友谊的蛋糕，给你的生日增添一份精彩，朋友，生日快乐。
I hope this cake of friendship will add a wonderful birthday to you, friends, happy birthday.
31、留不住的是时间、带不走的是思念。忘不了的是情谊、斩不断的是祝福。生日快乐、我的朋友。
What we can\'t keep is time, what we can\'t take away is missing. What I can\'t forget is friendship. Blessing is what keeps cutting away. Happy birthday, my friend.
32、亲爱的，在这个特殊的日子里，祝你生日快乐！感谢你的陪伴，爱你不分朝夕。
Honey, on this special day, happy birthday to you! Thank you for your company, love you day and night.
>【篇二】
1、今天是你的生日，我祝福你一周七喜，百事可乐，万事芬达！
Today is your birthday, I wish you seven happy weeks, Pepsi-Cola, Fanta!
2、雨在淅淅沥沥下，声音清脆，是雨点们给自己在说生日祝福语吧！
Rain in the dripping, crisp voice, is the raindrops to say their birthday wishes!
3、让我的祝福像那悦耳的铃声，飘进你的耳畔，留驻你的心间，祝生日快乐！
Let my blessings float into your ears like that sweet bell, and stay in your heart. Happy birthday to you!
4、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐！
Friends, in this beautiful day, grasp the happiness that belongs to you. Happy birthday to you!
5、朋友，生日快乐，新的一岁，要给力哦。
Happy birthday, friend.
6、花开如梦风过无痕祝福轻轻但在心中永存祝您：生日快乐、平安幸福！
Flowers blossom like a dream wind passing through the traceless blessings gently but in the heart forever wishes you: Happy birthday, peace and happiness!
7、愿甜甜的蛋糕甜蜜你的梦，祝你生日快乐！
May the sweet cake be sweet to your dreams. Happy birthday to you!
8、朋友，生日之即，祝你事业顺利，爱情甜蜜！
Friends, birthday is coming, wish you a smooth career, sweet love!
9、祝你生日快乐，我要陪你度过以后的每一个生日！
Happy birthday to you. I want to spend every birthday with you.
10、生日的烛光，每一支都是我的祝愿日快乐！
Birthday candlelight, each is my wish day happy!
11、在这个欢乐的时刻，衷心说一声：祝你生日快乐！
At this happy moment, I sincerely say: Happy birthday to you!
12、现在生日不送礼，写句祝福送给你，你嫌礼，再把我也往上凑。祝你生日快乐！
Now birthday does not give gifts, write a blessing to you, you dislike gifts, and then I gather up. Happy birthday to you!
13、今天是你生日，祝你微笑常在，健康永驻，亲爱的，生日快乐。
Today is your birthday. May your smile be always there and your health last forever. Happy birthday, dear.
14、感谢上帝赐给我像你这样的妹妹！在你的生日里，我愿你快快活活！妹妹生日愉快！
Thank God for giving me a sister like you! In your birthday, I wish you happy! Happy birthday to my sister!
15、生日的烛光中摇曳一季繁花，每一支都是我的祝愿：宝贝生日快乐！
Birthday candlelight flickers a season of flowers, each of which is my wish: Happy Birthday Baby!
16、愿你在新的一年里，万事如意！
Wish you all the best in the new year!
17、愿这一年中快乐成功，来年生日更美好！
Wish you a happy and successful year and a better birthday next year!
18、金钱不胜数，干活不辛苦。
Money is innumerable, work is not hard.
19、愿你年年这一天吉祥如意，芬芳馥郁！祝你生日快乐！
May this day of your year be auspicious and fragrant! Happy birthday to you!
20、明天比今天快乐，天天快乐！
Happy tomorrow than today, happy every day!
21、一句问候，一声祝福，一切如愿，生命快乐，一世平安。祝生日快乐！
A greeting, a blessing, all the wishes, a happy life, a safe life. Happy birthday!
22、愿你永远年轻，愿你今生美好！
May you always be young and have a wonderful life!
23、知道吗？今天是你生日。希望你今天过得开心。永远和快乐做伴！
Do you know? Today is your birthday. I hope you have a good day today. Always be with happiness!
24、愿你永远年轻，永远美丽，衷心地祝福你生日快乐，我远方的朋友！
May you always be young and beautiful, and sincerely wish you a happy birthday, my distant friend!
25、愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
Wishing you a very happy birthday and success in the new year!
26、如果心是近的，遥远的路也会短的。卡片虽小，情意真真！
If the heart is near, the distant road will be short. Although the card is small, the feeling is real!
27、青春、阳光、欢笑。为这属于你的日子，舞出欢乐的节拍祝你生日快乐！
Youth, sunshine and laughter. For this day that belongs to you, dance in a happy rhythm and wish you a happy birthday!
28、愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
May this day be yours to bring you happiness, and may the days ahead be more beautiful!
29、终于成年了，偶等这一天已经好久了，生日快乐！
Happy Birthday! Happy Birthday!
30、一块蛋糕三把叉，四支蜡烛两壶茶，相约经典同祝贺，生日快乐万事成。
A cake with three forks, four candles and two pots of tea. Make a classic appointment with congratulations. Happy birthday, everything is done.
31、一生幸福，一世平安。朋友，祝你生日快乐！
Happy life, safe life. Happy birthday to you, friend!
32、常常思念你，在我的心里；默默祝福你，在我的心底。愿你佳节愉快，幸福甜蜜。
Often miss you, in my heart; silently bless you, in my heart. Wishing you a happy and sweet holiday.
33、在这特别的日子里，为你送上我的祝福！愿你永远快乐！健康！幸福！一生平安！
On this special day, I send you my best wishes! May you always be happy! Healthy! Happiness! Life is safe!
>【篇三】
1、轻轻捎给你我的祝福小小言语，浓浓情谊都在这一份真挚的心意永远伴随着你我祝你生日快乐。
Gently send to you my blessing small words, thick friendship in this sincere heart always with you I wish you a happy birthday.
2、在这个特殊的日子里，我祝你：天天娃哈哈，岁岁乐百事，笑脸美如花，青春惹人夸。生日快乐！
In this special day, I wish you every day: Wahaha, suisui Le Pepsi, smiling face like beauty, youth provoking kua. Happy birthday!
3、现在生日不送礼，写句祝福送给你，如果你嫌礼不够，再把我也往上凑。祝你生日快乐！
Now birthday is not gifts, write a sentence blessing to you, if you don\'t gift enough, and then I also go up. Happy birthday to you!
4、羡慕你的生日是这样浪漫，充满诗情画意，只希望你的每一天都快乐、健康、美丽。
Envy you your birthday is so romantic, full of a quality suggestive of poetry or painting only hope you, happy every day, healthy and beautiful.
5、生日快乐！你快乐所以我快乐，你不快乐我不快乐。不管谁快乐，还是祝你生日快乐！
Happy birthday! You happy so I happy, you are not happy I am not happy. No matter who is happy, or wish you a happy birthday!
6、的闺蜜，是你们毫无隐瞒，互相信任，她爱你爱到死。生日快乐！
You are the best bestie, nothing to hide, mutual trust, love you love her. Happy birthday!
7、祈望你心灵深处芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，健康幸福，家庭和睦！
Hope your soul green forever, youth, happiness. I wish you a happy birthday, health and happiness, family harmony!
8、今天，是你走向成熟的第一步，祝你走得踏实，走得沉稳，走出一条鲜花满途的大道。
Today, is your first step towards maturity, I wish you go steadfast, walk steadily, out of a flower full of avenue.
9、愿祝福萦绕着你，在你永远与春天接壤的梦幻里。祝你：心想事成幸福快乐！生日快乐！
May the blessings linger on you in the dream of your ever spring. I wish you: happy! Happy birthday!
10、在这个值得庆贺的日子里，我虽无鲜花与美酒献礼，但心中有歌，谨祝你一生快乐。
In this celebration of the day, I do not have the gift of flowers and wine, but the hearts of the song, I wish you a happy life.
11、愿你俩恩恩爱爱，意笃情深，此生爱情永恒，爱心与日俱增！生日快乐！
Wish you two enenaiai, his affectionate life, eternal love, love grow with each passing day! Happy birthday!
12、在这快乐分享的时刻思念好友的时刻美梦成真的时刻祝你佳节如意！
Wishing you all the best for a happy moment and a moment of dreams!
13、我们不常拥有新年，却常拥有新的一天，愿你每一年每一天都充满着幸福与喜悦！
We do not often have the new year, but often have a new day, wish you every year every day full of happiness and joy!
14、祈愿您心灵深处，好花常开，好景常在，好运永远盈满胸怀！生日快乐！
Wish you a good heart, a regular flower, often in good luck, filled with mind forever! Happy birthday!
15、愿这张小卡片，给你快乐的日子平添一分春色，一分乐趣，一分怡心！
May this card, your birthday brings a spring, a fun, a happy heart!
16、愿我的祝福，如一缕灿烂的阳光，在您的眼里流淌，生日快乐！
May my blessings, like a ray of brilliant sunshine, flow in your eyes, happy birthday!
17、常常思念你，在我的心里；默默祝福你，在我的心底。愿你佳节愉快，幸福甜蜜。
Often miss you, in my heart; silently bless you, in my heart. Wishing you a happy holiday and happiness.
18、五彩缤纷的世界，只有友情最珍贵，在这属于你的日子里，祝你快乐！
Colorful world, only the most precious friendship, in this belongs to your day, I wish you happy!
19、暖暖的烛光里，有我的思绪与期盼，纵然相隔太远太远，仍送去无限想念及祝福。
Warm candlelight, my thoughts and expectations, even though far apart too far away, still send infinite miss and blessing.
20、今天是你生日，我从来也没有忘记在这特别的日子里祝你，生日快乐青春常驻，越来越靓女！
Today is your birthday, I never forget to wish you in this special day, Happy birthday youth, more and more people!
21、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
In this special day, I want to say I\'m glad time hasn\'t changed our friendship, happy birthday to you an endless enjoyment.
22、每个生灵的诞生都给这个多彩的世界添加了一道颜色，而你是最亮丽的一笔。祝你生日快乐！
Each creature\'s birth adds a color to this colorful world, and you are the most beautiful. Happy birthday to you!
23、正如玫瑰逗人喜爱，愿你的生日带给你愉快，因为你是最可爱的妹妹，祝生日快乐！
As the rose cute, I wish you a happy birthday, because you are the most lovely sister, I wish Happy birthday!
24、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
Memorable days, the original world because of you and better, happy birthday.
25、我在那盛开的兰花瓣上写出对你无穷的思念与祝福，并祝你生日快乐！
I write my endless thoughts and blessings to you on the blooming orchid petal and wish you a happy birthday!
26、四季的风吹动岁月的风铃，奏响为你生日祝愿的歌，愿你在自己的花季，永远充满活力。
The season\'s wind blows the time wind chimes, playing the song for your birthday wish, wish you are in the flower, always full of vigor.
27、轻轻一声祝愿，胜过千言万语，当敲响你生日的钟声，别忘了我的祝福，祝你生日快乐！
A little wish, more than thousands and thousands of words, when the bell sounded birthday to you, do not forget my wish, wish you Happy birthday!
28、梦境会褪色，繁花也会凋零。但您曾拥有过的，将伴您永存。生日快乐！
Dreams fade, flowers will wither. But you have, will be with you forever. Happy birthday!
29、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，祝你生日快乐！事业蒸蒸日上！
May the true joy embrace you on this special day that belongs to you! Business success!
30、岁月总是愈来愈短，生日总是愈来愈快，友情总是愈来愈浓，我的祝福也就愈来愈深。
Time is always more and more short, birthday is always more and more fast, friendship is always more and more strong, my blessing is more and more deep.
31、在你生日这一天，将快乐的音符，作为礼物送给你，愿你拥有个美丽的日子！
In your birthday that day, will be happy notes, as a gift to you, may you have a beautiful day!
32、支支灿烂的烛光，岁岁生日的幸福。幸运的你，明天会更美好！
The candles, but each birthday happy. Lucky you, tomorrow will be better!
33、愿友谊之手愈握愈紧，让相连的心愈靠愈近！我最要好的朋友，送上我真诚的生日祝福！
May the hand of friendship become stronger and tighter, and let the connected heart grow closer! My best friend, send my sincere birthday wishes!
34、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
Happy birthday, dear friend, wish you happy every day, good luck every year, a lifetime of happiness!
35、多一份欢欣就多一份美好，多一份快乐就多一份如意。愿节日的欢欣永远伴随着你。
One more joy on a more beautiful, more happy on a lot of wishful. May the joy of the season be with you always.
36、愿你在以后的日子里，写出一部充满诗情画意的人生故事，走出一条充满七色阳光的路。
Wishing you the next day, write a story full of a quality suggestive of poetry or painting, a full seven colors out of the way the sun.
37、愿所有的幸福都陪伴着你,仰首是春，俯首是秋；愿所有的欢乐都追随着你,月圆是诗,月缺是画！
I wish all the happiness will accompany you, is the head spring, the bow is autumn; let all the happiness follow you, full moon is a poem, the moon is painting!
38、日月轮转永不断，情若真挚长相伴，不论你身在天涯海角，我将永远记住这一天。祝你生辰快乐!
Sun Yong constant rotation, if true affection for long, whether you are in the remotest corners of the globe, I will always remember this day. I wish you a happy birthday!
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